
Zápis ze schůze osadního výboru v Perštejnci 

Datum: 2.2.2018  

Přítomni za OV: předseda: Kocián O.   

                               Členové:Vlček J.,Franc  

Hosté: p. Koubský st. místostarosta Kutné Hory ,J.Černík E.Černíková ,Ladýř V.,Ladýřová V.,Vlčková 

V.,Jansa J.Vokál L. Vokálová B. ,Vraná K.,Hanzl L.,Otmar T. a další občané Perštejnce 

Zápis č.2/18 

Věc:  Body k projednání 

1.Vodovod a kanalizace: 

Seznámení současné situace a dotaz na odpovědné orgány (Mě.ú.K.H. a VHS) na stav projektu,dotace 

a termínu zahájení a délky stavby včetně potencionálních nákladů obyvatel a jejich závazků vůči 

stavbě a projektu. 

Informace o těchto bodech se zavázal zjistit pan místostarosta. 

2.Rekonstrukce mostku a zřízení lávky a chodníku pro chodce: 

V projektu rekonstrukce je uvedena při stavbě provizorní lávka pro chodce která je nezbytná pro 

místní obyvatele k zabezpečení sociálních potřeb a dopravu k nejbližší MHD.Dále je naším 

požadavkem prodloužit plánovaný chodník až k zastávce autobusů.V projektu jsou pouze dva metry 

za nový most! 

Žádáme o vyjádření odpovědného pracovníka předsedovi OV nebo členům. 

 

3.Vrakoviště automobilů v č.p.23  

U občanů jsou oprávněné obavy že vrakoviště v č.p.23 je nejen nelegální ale hlavně dramaticky 

zhoršuje životní prostředí.Kontaminace půdy a vody v oblasti kde není vodovodní řad a občané jsou 

závislí na vlastních studních. 

Velice bychom ocenili komunikaci a informovanost ze strany města a to i ve výměně informací a 

kontaktech na odpovědné osoby případně pozvání k rozhodování o dané problematice. K těmto 

bodům by OV chtěl  oficiální vyjádření  odpovědné osoby ,která se daným problémem zaobírá a to na 

kontaktní adresu předsedy OV . 

Zapsal: 2.2.2018  předseda O.V.   Kocián O. e-mail:okocian@seznam.cz     tel.723 227 553 

 


